《单词百科:Developability是什么意思?Developability怎么发音?Developability的解释和用法》

英语单词Developability是什么意思?Developability怎么读?Developability怎么发音?美加网为您整理了Developability的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Developability怎么读

Developability的读音:[d vel p 'b l t]

Developability的意思

1、可行性;可展性

Developability 的双语例句

1. Gauss curvature numerical calculation is performed by dividing curved shell surface into smaller ones according to water lines and section lines, and then examining the

developability of the smaller surfaces, on the basis of which the developability of the larger surface can consequently be determined.

Gauss曲率的数值计算是:把船体曲面按照水线和分段线划分成若干小块曲面,判别每一个小块曲面的可展性可推广到较大曲面的可展性。

2. It is notable that their awareness of avoiding CNLP is significantly obvious which proves the developability and learnability of metaphorical competence and CNLP can be finally avoided.

值得肯定的是,他们对隐性不地道现象的回避意识是较为显著的,证明隐喻能力是可 学可发展的,隐性不地道现象是可以尽量避免的。

3. The research on improving developability of color developer at low temperature

提高显色剂低温显色性能的研究

4. Developability of curved surface connecting two circles

两圆之间连接曲面的可展性

5. Surface developability provides guides for cutting surface reasonably and creating hierarchy mesh properly.

曲面可展程度为合理地切割曲面和合理地构建层次网格提供了指导。

6. On the base of analysis of its history and the problems remained, we find out the factors influencing the result of surface flattening. They are the surface developability, mesh quality, method for surface flattening.

本文在分析研究历史和存在问题的基础上,归纳了影响三角化曲面展开效果的因素,即曲面的可展程度、曲面的网格质量以及曲面的展开方式。

7. Based on Gaussian curvature, a method for evaluating the developability of triangulated surfaces is presented.

基于高斯曲率,给出了三角化曲面可展程度的衡量方法。

以上是美加网为您整理的Developability怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Developability的用法、Developability的释义、Developability的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/Developability